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 Z á p i s n i c a 

z  5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 26. 3. 2015  

v Nesvadoch. 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 12 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta 

úradu, Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. výstavby, Eva 

Bryndzová – vedúca odd.,  RNDr. Litauská Simona – vedúca odd.,  Ďurika Tibor – náčelník OP, 

Ing. Kelemen Zoltán – riaditeľ VPS, Holop F. – riaditeľ MKS, Ing. Gabriel Hengerics – riaditeľ 

ŠaTS a pozvaní hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému programu jednania majú ďalšie návrhy. 

Prítomní poslanci k obdržanému programu jednania nemali ďalšie návrhy ani pripomienky. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Dobosi R., Ing. Miškovič J. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Molnár Z., Haris Z., Ing. Takács J. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Hodnotiaca správa starostu obce o výsledkoch dosiahnutých v roku 2014 z pohľadu plnenia 

úloh a Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady 

3. Správa ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku úplnej inventarizácie  majetku obce 

k 31. 12. 2014 

4. Návrh VZN obce Nesvady č. 1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Nesvady č. 

7/2007, ktorým sa určujú zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nesvady 

v znení neskorších noviel 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce Nesvady 

6. Rôzne: 

a) Cserge Norbert a manželka – žiadosť o odkúpenie pozemku z majetku obce 

b) Návrh na rozdelenie pozemkov v priemyselnom areáli a návrh predajnej ceny pozemkov 

c) Návrh na doplnenie členov komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov  

d) Organizačné zabezpečenie podujatia Stavanie mája 2015 

e) Návrh na výmenu policajného vozidla  

f) OC Nesvady s.r.o., Komjatice – návrh kúpnej zmluvy 

7. Rozprava a interpelácia poslancov 

8. Návrh uznesenia 

9.  Záver 
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J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

Predkladá: prednosta OcÚ 

- priložená k zápisnici 

P. prednosta – informoval prítomných o kontrole plnenia úloh a uznesení v reči slovenskej 

aj maďarskej a zároveň informoval aj o činnosti obecnej polície za mesiac marec 2015. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

2. Hodnotiaca správa starostu obce o výsledkoch dosiahnutých v roku 2014 z pohľadu 

plnenia úloh a Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady 

Predkladá: starosta obce 

- priložená k zápisnici 

Na otázky budú odpovedať príslušní pracovníci. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby prejednala predloženú správu. Komisia navrhuje pri 3. 

priorite – výstavby bytov – porozmýšľať nad výstavbou ďalšieho nájomného bytového 

domu s bytmi menších rozmerov, jedno až dvojizbové, nakoľko je záujem o menšie bytové 

jednotky. Nemalo by ísť o nízkoštandardné byty. A keď chceme, aby táto stavba bola hotová 

ku koncu roku 2016, bolo by potrebné začať s administratívnymi prácami. 

- V správe chýba z plánovaných investícií vodoliečba a balkón v ŠH. V dohľadnej dobe sa 

odporučil touto otázkou zaoberať, čo by zároveň zvýšilo aj atraktivitu ŠH. 

P. starosta – k bytom – máme 83 bytov. Môžeme o tom uvažovať, ale nebolo by zdravé, 

keby boli byty prázdne. 

Nízkoštandardné byty – o tom by sa dalo uvažovať, štát tieto dotuje 75%, a je aj o ne 

záujem. Zo 6 takýchto bytov by sa aj zišlo. Je potrebné pre ne určiť lokalitu.  

- Do nového dokumentu PHSR sa dostane aj otázka vodoliečby a balkón v ŠH. 

Mgr. Tóthová – komisia sociálna tiež odporúča byty s nižším štandardom. Aký je stav okolo 

projektu – opatrovateľky. 

P. starosta – opatrovateľky – projekt by mal pokračovať aj na budúci rok. Zmluvy sú 

podpísané do termínu trvania projektu. Ale po jeho skončení bude musieť obec túto službu 

zabezpečiť. 

Ing. Miškovič – k demografii – 69 cudzincov, 74 občanov s nulovým pobytom. 

P. starosta – s nulovým pobytom – občania, kedy vlastníci požiadajú o zrušenie trvalého 

pobytu v ich dome a na ich návrh je tento občan preradený na trvalý pobyt v obci Nesvady. 

Pre nich pošta chodí na obecný úrad. Cudzinci – iní štátni príslušníci, ktorí majú povolený 

trvalý pobyt v obci Nesvady. 

Iné dotazy ani pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

3. Správa ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku úplnej inventarizácie  majetku 

obce k 31. 12. 2014 

Predkladá: p. Becse, predseda ÚIK 

- priložená k zápisnici 

Becse O., predseda ÚIK – v krátkosti informoval o výsledkoch inventarizácie občanov 

sledujúcich priamy prenos zo zasadnutia OZ v reči slovenskej aj maďarskej. 

Ďalšie dotazy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

P. starosta – osobne je rád, že inventarizácia prebehla úspešne a bez žiadnych negatívnych 

zistení. Zároveň dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 
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4. Návrh VZN obce Nesvady č. 1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa VZN obce Nesvady č. 

7/2007, ktorým sa určujú zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Nesvady 

v znení neskorších noviel 

Predkladá: p. Šuba 

- priložený k zápisnici 

Ing. Takács – navrhol zmenu v prílohe č. 1 – pridať do tabuľky nový stĺpec „výrobné účely“ 

(viď písomný návrh priložený k zápisnici), čim by VZN bolo prispôsobené súčasným 

nájomným zmluvám. 

Dobosi R. – tieto zmeny by sa týkali len obnovovaných resp. nových nájomných zmlúv. 

Ing. Miškovič – sa pýtal, pri zmluvách ktoré sú na dobu neurčitú, ako je zahrnutá zmena 

výšky nájomného. 

P. starosta – zmlúv na dobu neurčitú je málo – bývalá stará ZDŠ, staré sýpky, ovčín – 

v zmluvách je ošetrená inflácia  a aj 3-mesačná výpovedná lehota. 

Mgr. Lešš – krátkodobý prenájom pre Tesco – p. Dobosi na minulom zastupiteľstve mal 

návrh ohľadom krátkodobého a dlhodobého prenájmu. 

P. starosta – vychádza z danej situácie a je rád, že niekto obecný majetok prenajme. 

          Nevie, či je účelné zaoberať sa s krátkodobým prenájmom. Takýto nájom je  

          ojedinelý. Záleží od rozhodnutia poslancov. Je potrebné predložiť 

                     konkrétny návrh a dá o ňom hlasovať. 

Ing. Miškovič – odporučil do VZN uviesť, že v prípade verejného obecného záujmu,  

                           môže OZ schváliť aj inú výšku nájomného. 

Becse O. – kto bude definovať, čo je to verejný záujem.  

P. starosta – predniesol kompromisný návrh – doplniť VZN o bod 3.: OZ si vyhradzuje 

právo v osobitných prípadoch určiť iné sadzby nájomného. 

Zároveň dal hlasovať o svojom návrhu. 

Hlasovanie: všetci za. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel. 

P. starosta dal hlasovať o predloženom návrhu Ing. Takácsa. 

Hlasovanie: všetci za. 

Hlasovanie za celé uznesenie: všetci za. 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce Nesvady 

P. starosta – navrhol zvoliť volebnú komisiu: 3-členú, z každej politickej strany l kandidáta 

určia poslanci jednotlivých politických strán. Potom by sa predstavili kandidáti na post 

hlavného kontrolóra, rozdali by sa hlasovacie lístky a cez prestávku by sa vykonala tajná 

voľba hlavného kontrolóra. 

Požiadal poslancov aby predniesli návrh na kandidátov do volebnej komisie: 

Ing. Kesziová navrhla za nezávislých poslancov za člena volebnej komisie Zoltána Molnára. 

Hlasovanie:  všetci za 

P. Dobosi navrhol z poslancov SMK za členku volebnej komisie Mgr. Máriu Tóthovú 

Hlasovanie: všetci za 

P. Becse z poslancov politickej strany Most-Híd navrhol do volebnej komisie 

Mgr. Sárai Ladislava. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. starosta vyzval  kandidátov na post hlavného kontrolóra, aby sa v abecednom poradí 

priezvisk krátko poslancom predstavili. 

Ing. Abrahámová – sa krátko predstavila. Dotazy zo strany poslancov neodzneli. 

Ing. Ferenczová – toho času je HK obce Nesvady od r. 1992 a svojimi doterajšími 

pracovnými skúsenosťami a teoretickými vedomosťami by naďalej chcela odhaľovať riziká, 

aby nedochádzalo k chybám a k neefektívnemu nakladaniu s verejnými finančnými 

prostriedkami. 
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Ing. Kucsera – pracovné skúsenosti – vedúci účtovníctva ZNB a.s. Kolárovo, momentálne je 

živnostník, svoje pracovné a odborné skúsenosti by chcel odovzdať v prospech obce 

Nesvady. 

P. Nagy – sa nedostavil na zasadnutie OZ. 

Ing. Némethová – 52 rokov, vysokoškolské ekonomické a právnické vzdelanie, 

medzinárodný certifikát v oblasti účtovníctva a auditu vo verejnom sektore. Viac rokov 

vykonávala asistentku audítora. V rámci kontrolnej činnosti má 12 ročnú prax. 

Informovala aj v jazyku maďarskom. Vždy obdivovala činnosť obce Nesvady a veľakrát si 

brala príklad z tejto činnosti. Dotazy zo strany  poslancov k jednotlivým kandidátom 

neodzneli. 

P. starosta – prečítal spôsob voľby HK. 

Mgr. Tóthová, členka volebnej komisie rozdala hlasovacie lístky poslancom. 

P. starosta vyhlásil 10- minútovú prestávku na vykonanie tajnej voľby hlavného kontrolóra 

obce a na sčítanie hlasov. 

Po prestávke p. Molnár, predseda volebnej komisie oboznámil poslancov s výsledkami 

tajnej voľby hlavného kontrolóra na nasledujúce volebné obdobie: 

26. 3. 2015 bola vykonaná tajná voľba HK. Rozdaných bolo 12 hlasovacích lístkov. 

Z odovzdaných 12 hlasovacích lístkov, bolo 12 platných. Po sčítaní hlasov je výsledok 

nasledovný: 

Ing. Abrahámová – 0 hlasov 

Ing. Ferenczová – 9 hlasov 

p. Kucsera - 0 

p. Nagy – 0 

Ing. Némethová – 3 hlasy. 

Na záver konštatoval, že hlavnou kontrolórkou obce Nesvady na ďalších 6 rokov sa stáva 

Ing. Ferenczová Katarína. 

Zároveň informoval aj v reči maďarskej. 

P. starosta poďakoval predsedovi volebnej komisie a poblahoželal Ing. Ferenczovej 

k zvoleniu za hlavnú kontrolórku obce  a všetkým kandidátom za ich prejavený záujem o 

post hlavného kontrolóra obce. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

Ing. Ferenczová – sa poďakovala za prejavenú dôveru a bude sa snažiť túto funkciu vykonávať 

podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia ku spokojnosti všetkých. 

 

6. Rôzne: 

a) Cserge Norbert a manželka – žiadosť o odkúpenie pozemku z majetku obce 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby navrhuje uznesenie k tomuto bodu schváliť 

v predloženom znení, t. j. za 520,- eur. 

Nakoľko iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

prednesenom Ing. Miškovičom 

Hlasovanie: všetci za. 

b) Návrh na rozdelenie pozemkov v priemyselnom areáli a návrh predajnej ceny 

pozemkov 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – dôvodom predloženia návrhu sú záujemcovia o kúpu menších pozemkov 

v priemyselnom parku. Preto je potrebné rozčleniť parcelu na menšie pozemky pre 

našich menších investorov. Cena je zatiaľ informatívna, v zmysle znaleckého posudku 

v rozpätí 6,74 – 7,49€. 
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Pri ponukovom konaní odporučil nižšiu cenu. Momentálne poslanci majú rozhodnúť 

o rozdelení parcely a potom by obec objednala geoplány na tieto pozemky. Jeden 

záujemca by pozemok súrne potreboval. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby zaujala stanovisko, aby obec podporila miestnych 

podnikateľov a preto odporúča predložený návrh schváliť. 

Aj takýmito formami sa OZ snaží, aby sa čím viacej občanov mohlo zamestnať v obci. 

Zároveň navrhol v zmluve ošetriť, že vlastníctvo investor nadobudne až po kolaudácii. 

P. starosta – o cenách OZ bude rozhodovať pri predložení žiadosti. 

Ing. Takács – finančná komisia navrhuje objednať len toľko geoplánov, koľko je 

podaných žiadostí na odkúpenie pozemkov. 

P. starosta – odporučil doplniť návrh uznesenia v zmysle návrhu Ing. Takácsa. 

Iné návrhy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o upravenom návrhu uznesenia v zmysle 

odznelých odporúčaní. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

c) Návrh na doplnenie členov komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov  

- priložený k zápisnici 

P. starosta – v zmysle zákona každá polit. strana musí byť zastúpená poslancom v tejto 

komisii OZ. V tomto prípade v komisii chýbal poslanec za politickú stranu SMK. 

A preto predseda tejto komisie predložil návrh na doplnenie. 

Ing. Miškovič s členstvom v tejto komisii súhlasil. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

d) Organizačné zabezpečenie podujatia Stavanie mája 2015 

- priložené k zápisnici 

P. starosta – z titulu, že stavanie mája padne na 30.4.2015 oznámil, že zasadnutie OZ 

v mesiaci apríl bude o týždeň skôr, t. j. 23.4.2015. 

P. Patakyová – oboznámila verejnosť v reči slovenskej aj maďarskej s programom 

a účastníkmi podujatia. 

Ing. Takács – prečo len jeden konferenciér, nech sú dve. 

P. Patakyová – budú dve, konferovať sa bude ako v jazyku slovenskom tak aj v jazyku 

maďarskom. 

Iné dotazy ani návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

e) Návrh na výmenu policajného vozidla 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – predniesol návrh na schválenie dodania tovaru „osobné motorové vozidlo“, 

nakoľko terajšie vozidlo má viac ako 16 rokov a najazdených v miestnych podmienkach 

viac ako 137 tis. km. Oprava vozidla by bola nerentabilná, nakoľko je potrebná 

generálna oprava podvozkovej, motorovej aj karosárskej časti. 

Ing. Miškovič – predseda komisie výstavby a VP víta túto iniciatívu, žiada zohľadniť aj 

to, aby vozidlo mohlo ísť do terénu v okrajových častiach obce. 

Dobosi R. – navrhol schváliť sumu 15 tis. € s požiadavkou, aby vozidlo bolo označené 

dvojjazyčne s rovnako veľkými písmenami. 

Haris Z. – navrhol tiež sumu 15 tis. €, ale to neznamená, že sa celá suma musí minúť. 
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Iné pripomienky neodzneli, p. starosta dal hlasovať o vyčlenení finančných prostriedkov 

vo výške 15 000,- € z rozpočtu obce na kúpu policajného auta.  

Hlasovanie: všetci za. 

 

f) OC Nesvady s.r.o., Komjatice – návrh kúpnej zmluvy 

- priložený k zápisnici 

P. starosta – okolo 15. mája by chceli predajňu Tesco otvoriť a do tej doby by 

spoločnosť mala vlastniť nehnuteľnosť, aby ju mohli po kolaudácii odovzdať aj 

s budovou spoločnosti Tesco Stores. Preto doporučil poslancom kúpnu zmluvu schváliť. 

Pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

Ing. Takács -  v roku 2013 nesúhlasil ani s predajnou cenou tohto pozemku ani 

s umiestnením  objektu.  Podmienky ako je oplotenie pozemku a dvojjazyčné nápisy 

v predajni žiadal dodržať. 

P. starosta – ide o formálnu záležitosť, pretože predaj aj umiestnenie bolo OZ schválené. 

Zároveň dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie:11 za, proti 0, Ing. Takács sa zdržal. 

 

7. Rozprava a interpelácia poslancov 
Nakoľko všetky body programu jednania boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby 

predložili svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

Dobosi R. – požiadal poslancov, aby pozemok, pri Tescu, z ktorého bola odstránená stavba, aby sa 

nepredal, ale aby obec vstúpila do jednania s cirkvou na odkúpenie areálu a objektov bývalej 

maďarskej školy pre zachovanie histórie pre budúce generácie. Je ochotný sám podať poslanecký 

návrh. 

P. starosta – odporučil podať poslanecký návrh na odkúpenie, taktiež je potrebné  navrhnúť  

aj využitie areálu a budov. Je za zachovanie histórie, ale nie za každú cenu. Na základe 

predloženého návrhu potom OZ rozhodne. 

Becse O. – oznámil poslancom, že hasičské vozidlo sa stalo majetkom obce. 

Ing. Miškovič – v obci na mnohých miestach visia nízko telefónne káble, je potrebné sa obrátiť na 

T-com vo veci zjednania nápravy. 

- V areáli MŠ Sládkovičova odmontovať detské ihrisko, opraviť a rozšíriť nimi detské 

ihrisko v parku. 

- V apríli obnoviť členstvo poslancov v školských radách. 

P. starosta – čo sa týka telefónnych káblov, je potrebné sa obrátiť  na telekomunikácie, môže 

signalizovať aj obec. 

Dobosi R. – už raz boli vyzvané telekomunikácie, aká bola odozva. 

P. Šuba – upozornenie prevzali, ale zatiaľ odozva nie je. 

P. Patakyová – prečo nie je voda v cintoríne, už nie sú mrazy, treba pustiť vodu. 

Mgr. Sárai – k revitalizácii parku – betónové kocky z parku použiť na chodník do cintorína 

z Tureckej ulice 

- K rozpočtu školy – 5% rozpočtu použiť na údržbu školy – ZŠ slov. – 18,82% boli 

použité na údržbu školy a iste aj ZŠ s VJM použila viac ako 5% na údržbu. 

Ing. Miškovič – v cintoríne vzadu vytvoriť vhodné miesto, kde by boli umiestnené staré  náhrobné 

kamene. 

- Betónový odpad či sa separuje zvlášť, tento by sa drtil a využil kde sa dá napr. ako 

podklad nespevnenú komunikáciu. 

P. starosta – betón občania môžu zadarmo odovzdať už roky, tento sa drtí  a využíva. 

Becse O. – odporučil tieto náhrobné kamene uložiť medzi urnový stĺp a oplotenie Agrorentu. 

 

 



8 

 

P. starosta – súhlasil - bolo by to vyhovujúce miesto. 

P. Patakyová – navrhla dať do poriadku hrobové miesto padlého vojaka neďaleko starej kaplnky. 

Becse O. – ústredný kríž v cintoríne – premiestniť v prípade možnosti k 1. novembru na vopred 

určené miesto. 

Mgr. Lešš – aké staré budovy má ešte obec – otázka z minulého OZ, preveriť ich stav, na nám. 1. 

mája – autoservis – tiež budova v dezolátnom stave, taktiež konštrukcia pri hasičskej zbrojnici, pri 

štrkovisku oceľová konštrukcia, neďaleko pozemkov  - bývalá strelnica je vo veľmi zlom stave. 

Zrevidovať takéto budovy a navrhnúť riešenie. Apeloval na občanov, napriek tomu, že sa obec 

snaží udržiavať verejný poriadok, vinou občanov sa naďalej tvoria čierne skládky odpadov. 

Spaľovanie odpadu, bezohľadná jazda na verejných priestranstvách, vykrádanie zberných 

kontajnerov, znečisťovanie parku – ak sú aj podmienky obcou vytvorené, občania ich dostatočne 

nevyužívajú. 

Viacero organizácií by malo záujem pri rekonštrukcii parku pomôcť svojimi návrhmi. Tieto návrhy 

odporučil Ing. Miškovičovi  v návrhu na rekonštrukciu parku zohľadniť. 

P. starosta – budovy – z hľadiska využitia a stavu konštatoval zlý stav, pozemok nie je obecný 

- strelnica – bude potrebné likvidovať, lebo sa nevyužíva, 

- hasičská zbrojnica  - konštrukcia bola využívaná na sušenie hasičských hadíc. 

Dobosi R. – vežu je potrebné podľa plánu premiestniť. 

Ing. Kesziová – v priebehu tohto a minulého týždňa obec vykonala čistenie obce a zber 

veľkoobjemového odpadu, elektroniku. Smeti sa však opäť hromadia  na dvoroch rómov, kde 

potom musia susedia  trpieť zápach a rozmnožené hlodavce. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli. 

 

8. Uznesenie 
Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Molnár Z. – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 

 

 

Uznesenie č. 5/2015 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 26. 3. 2015. 

 

I. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

b e r i e   n a   v e d o m i e  správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií poslancov v predloženom 

znení.  

II. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e       

Správu starostu obce o činnosti obce Nesvady za rok 2014 a plnenie úloh prijatých v programe 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja v predloženom znení. 

 

III. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e     

správu o výsledku vykonania úplnej inventarizácie majetku, záväzkov  a rozdielu majetku  

a záväzkov obce Nesvady   k 31.12.2014 v  predloženom znení.  
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IV. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e   

Všeobecne záväzné nariadenie obce Nesvady č.  1/2015, ktorým sa mení a dopĺňa príloha č. 1 

Všeobecne záväzného nariadenia obce Nesvady č. 7/2007, ktorým sa určujú Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce Nesvady v znení neskorších zmien a doplnkov v upravenom znení. 

 

V. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/ k o n š t a t u j e,   ž e 

     v zmysle zákona č. 369/90 Zb. o obecnom riadení § 18a odst. 8 písm. c/  výkon funkcie  

     hlavného kontrolóra zaniká dňom 31. 3. 2015, 

B/ v o l í 

     v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení § 18a odst. 5 za hlavného kontrolóra obce  

     Nesvady Ing. Katarínu Ferenczovú dňom 1. 4. 2015 s dĺžkou pracovného úväzku 0,5 na dobu 6  

     rokov, t. j. od 1. 4. 2015 do 31. 3. 2021. 

 

VI. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

       žiadosť  manželov  Cserge Norbert trvale bytom 946 51  Nesvady, Kalinčiakova ulica č.1982/24  

a PharmDr. Cserge Fekete Erzsébet trvale bytom 946 51  Nesvady, Pettemská ulica č. 542/3 

(ďalej len manželia Csergeoví),  na odkúpenie novovytvoreného pozemku parc. č. 1100/5 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 37 m2 ,   ktorý  bol  odčlenený geometrickým plánom č. 

43 208 550-72/2014,  vyhotoveným firmou Kataster Plus,  dňa 26.01.2015 z pôvodného 

pozemku parc. č.  1169/101  ostatné plochy  o výmere 1168 m2,  ktorý  je  vo  výlučnom 

vlastníctve Obce Nesvady. 

            Pôvodný pozemok parc. č. 1169/101 je vedený na Katastrálnom  odbore Okresného úradu  

            Komárno,  na liste vlastníctva  č. 5354  ako parcela registra „E“ evidovaná na mape určeného  

            operátu.   

B/  k o n š t a t u j e ,   ž e : 

1.  všeobecná  hodnota   predávanej  nehnuteľnosti  je  stanovená   podľa   vyhlášky   Ministerstva  

     spravodlivosti SR č. 492/2004 Z. z.  o stanovení všeobecnej hodnoty majetku v znení  neskorších  

     zmien a doplnkov a v zmysle znaleckého posudku číslo 7/2015 vypracovaného dňa 04.03.2015  

     Ing. Ladislavom Ferenczom, znalcom v odbore stavebníctvo je  520,00 EUR, 

2.  zámer  priameho  predaja  majetku obce bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej  

     stránke obce dňa 10.03.2015 až do konania zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 26.03.2015,  

     pričom zo strany fyzických ani právnických osôb neboli podané žiadne pripomienky a ani  

     námietky, 

3.  novovytvorený pozemok   parc. č. 1100/5 manželia Csergeoví majú oplotený spolu   

     s pozemkami,  ktoré majú v podielovom  vlastníctve ½,  nachádzajúcom sa v k. ú. Nesvady, obci  

     Nesvady,  na  Hornej ulici č. 22. Na predmetných pozemkoch plánujú  stavať rodinný dom, 

4. predajom    predmetného  novovytvoreného   pozemku   sa   vysporiadajú   vlastnícke   vzťahy    

    k  pozemku , ktorý  manželia Csergeoví  majú oplotený a plánujú stavať rodinný dom. 

5. Vzhľadom  na  vyššie uvedené skutočnosti pri prevode  tohto majetku sú splnené podmienky na 

priamy predaj v zmysle  § 9a ods. 8 písm. e)   zákona  č.  138/1991 Zb.  o majetku obcí v znení 

neskorších  predpisov – jedná sa o predaj majetku pre žiadateľov (nadobúdateľov), ktorí 

predmetný pozemok dlhodobo užívajú. 
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C/  s c h v a ľ u j e    
    1.  V  zmysle  § 9 ods. 2 písm. c) a písm. e)  s prihliadnutím na  § 9a ods. 8 písm. e)   zákona   č.   

         138/1991 Zb.  o majetku   obcí v znení neskorších  predpisov  priamy  predaj  

         novovytvoreného pozemku parc.  č.  1100/5 zastavané plochy a nádvoria o výmere  37 m2 ,    

         ktorý  bol odčlenený geometrickým  plánom  č.  43 208 550-72/2014,    vyhotoveným  firmou   

         Kataster  Plus,  dňa 26.01.2015 z pôvodného pozemku parc. č. 1169/101 ostatné plochy  

         o výmere 1168 m2, ktorý je vo výlučnom vlastníctve Obce Nesvady, do podielového  

         spoluvlastníctva Cserge Norberta, rodné  priezvisko Cserge, dátum narodenia 21.01.1979  

         trvale bytom 946 51 Nesvady v podiele  1/2, Kalinčiakova ulica č.1982/24 a manž. PharmDr.  

         Cserge Fekete Erzsébet, rodné  priezvisko Fekete, dátum narodenia 27.05.1979,  trvale bytom  

         946 51  Nesvady, Pettemská ulica č. 542/3, v podiele 1/2. 

         Pôvodný pozemok  parc. č. 1169/101 sa nachádza v k. ú. Nesvady, je vedený na Katastrálnom  

         odbore  Okresného  úradu   Komárno,  na liste vlastníctva  č. 5354  ako parcela registra „E“  

         evidovaná na mape určeného operátu.       

     2. Predajnú cenu za vyššie uvedenú nehnuteľnosť vo výške 520,-Eur. 

     3. Všetky náklady spojené s predajom predmetnej nehnuteľnosti vrátane poplatku za vklad do  

          katastra nehnuteľností hradí kupujúci.  

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 12 poslancov, z toho za  hlasovalo 12  

poslancov,  proti bolo 0  poslancov, zdržali sa 0 poslanci. 

 

VII. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e   

predbežný znalecký posudok č. 13/2015 vypracovaný dňa 16.03.2015 Ing. Ladislavom Ferenczom, 

znalcom v odbore stavebníctvo, v zmysle ktorého je stanovená všeobecná hodnota pozemku parcela 

registra „C“ s parc.č. 2273/10 orná pôda o výmere 36981 m2 vo výške  6,74 Eur/m2,  

B/  s ú h l a s í      

s predložený návrhom na rozdelenie pozemku vytvoreného v rámci jednoduchých pozemkových 

úprav Nesvady ako pozemok parcela registra „C“ s parc. č. 2273/10 orná pôda o výmere 36981 m2 

nachádzajúceho sa v zmysle platného Územného plánu obce Nesvady v lokalite č. 25 – priemyselný 

areál,   

C/ ž i a d a    starostu obce objednať vyhotovenie geometrického plánu na rozdelenie pozemku 

uvedeného v bode B/ tohto uznesenia, na základe žiadostí záujemcov.   

 

VIII. 
Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

v o l í 

za člena komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov dňom 

1.4.2015 p. poslanca Ing. Juraja Miškoviča. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e   

1.Organizačné zabezpečenie podujatia ,,Stavanie mája 2015“ v predloženom znení, 

2.Rozpočet podujatia ,,Stavanie mája 2015“ vo výške 600,- € z rozpočtu  obce Nesvady pre rok 

2015. 
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X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e   

kúpu osobného automobilu, s predpokladanou hodnotou zákazky maximálne 15 000,- € pre účely 

obecnej polície,  

B/ u k l a d á  

schválené finančné prostriedky vo výške 15 000,- € zapracovať do zmeny rozpočtu obce Nesvady 

na rok 2015.           Zodpovedná: účtovníčka obce 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

    žiadosť   spoločnosti  OC  Nesvady  s.r.o.  so sídlom  Dolná 120,  941 06  Komjatice,  IČO:  

    47 455 845 zastúpenú konateľmi spoločnosti Ing. Andrejom Bartom, trvale bytom  Dolná 120, 

    941 06  Komjatice a Ing. Jaroslavom Tekerom, trvale bytom Hollého 16, 901 01 Malacky  

    o uzatvorenie riadnej kúpnej zmluvy na odkúpenie  nehnuteľností z majetku obce Nesvady,  

    a to pozemok  parc. č. 3/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 1401 m2  a pozemok parc.   

    č. 4/1 ostatné  plochy o výmere 1100 m2,  

B/  k o n š t a t u j e ,   ž e : 

a)  spoločnosť OC Nesvady s.r.o.,  so sídlom Dolná 120, 941 06  Komjatice, IČO:  47 455 845,   

     zastúpená konateľmi spoločnosti Ing. Andrejom Bartom,  trvale bytom Dolná 120, 941 06   

     Komjatice a Ing. Jaroslavom Tekerom, trvale bytom Hollého 16, 901 01 Malacky, na základe  

     zmluvy č. 427/2013 o uzavretí budúcej kúpnej zmluvy zo dňa 21.11.2013 postavili na  

     pozemkoch parcely registra „C“ parc.č. 3/2 a 4/1 stavbu Obchodný dom TESCO, pričom na účet  

     obce bankovým prevodom uhradili zálohu vo výške kúpnej ceny pozemkov, t. j. vo výške  

     110 000,00 EUR, 

b) všeobecná  hodnota   predávaných  nehnuteľností  bola stanovená   podľa   vyhlášky  

     Ministerstva spravodlivosti SR č. 492/2004 Z. z.  o stanovení všeobecnej hodnoty majetku  

     v znení neskorších zmien a doplnkov znaleckým posudkom číslo  80/2013   vypracovaným  dňa   

     23. 10. 2013  Ing.  Ladislavom Ferenczom, znalcom v  odbore stavebníctvo vo výške  96 000,00  

     EUR, 

c)zámer  priameho  predaja  majetku obce bol zverejnený na úradnej tabuli a na internetovej  

   stránke obce dňa 01.04.2013 až do konania zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 31.10.2013,  

   pričom zo strany fyzických ani právnických osôb neboli podané žiadne pripomienky a ani  

   námietky, 

d) sú splnené podmienky na priamy predaj v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí a jeho noviel vzhľadom na osobitný zreteľ – výstavba predajne na 

verejnoprospešný účel - zásobovanie obyvateľstva potravinami, vytvorenie nových pracovných 

miest v počte 17 až 20 osôb, 

C/  s c h v a ľ u j e     

1. v zmysle § 9 ods. 2. písm. c) a písm. e) s prihliadnutím na §9a ods. 8 písm.e) zákona  č.138/1991   

    Zb.   o majetku  obcí  v znení   neskorších  predpisov priamy predaj nasledovných nehnuteľností  

    nachádzajúcich sa v  k. ú. Nesvady vo výlučnom vlastníctve Obce Nesvady, vedených v katastri  

    nehnuteľností na Katastrálnom odbore Okresného úradu Komárno, na liste vlastníctva č. 2462  

    ako parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape :    

1.1. pozemok parc. č. 3/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 1401 m2, 

1.2. pozemok parc. č. 4/1 ostatné plochy  o výmere 1100 m2, 

    do výlučného vlastníctva spoločnosti OC Nesvady s.r.o., so sídlom Dolná 120, 941 06 Komjatice, 
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    IČO:  47 455 845,  zastúpenej konateľmi spoločnosti Ing. Andrejom Bartom, trvale bytom Dolná  

    120, 941 06  Komjatice a Ing. Jaroslavom Tekerom, trvale bytom Hollého 16, 901 01 Malacky, 

 

2. Predajnú cenu za nehnuteľnosti uvedené v bode C/1. tohto uznesenia vo výške 110 000,00 Eur. 

3. Všetky  náklady  spojené  s  predajom  uvedených  nehnuteľností  v  bode  C/1.  tohto  uznesenia   

     vrátane poplatku za vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci. 

   

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 12 poslancov, z toho za hlasovalo 11 

poslancov,  proti bolo 0  poslancov, zdržal sa 1 poslanec. 

 

9. Záver 
 

P. starosta - na záver poďakoval za účasť poslancom a občanom za pozornosť pri TV-

obrazovkách a ukončil 5. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

      D.    a.    h.    

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 
Overovatelia: 

     Dobosi Róbert 

     Ing. Miškovič Juraj 

 

 

 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


